



**Advertisement Form/  
General Competitive Bid (Second Time)**

No.: 1658  
Date: 21/6/2018

To / Gentlemen  
Sub. / 405/2017/E  
Supplying: Engineering Programs

South Refineries Company / State Company is pleased to invite the qualified and experienced bidders to submit their bids to supply (Engineering Programs), and note the following:

1. The qualified bidders who want to obtain additional information shall call **Contracts & Purchasing Department - South Refineries Company from Sunday - Thursday 08:00 AM to 02:00 PM Basra Local Time** as shown in the instructions to bidders.
2. The tender will be executed through the national competitive bidding procedures specified by the Instructions for Implementing Government Contracts issued by the Ministry of Planning No. (2) / 2014.
3. The requisite qualification requirements: (a) **financial capability**, The Bidder shall submit documented evidence on its ability to meet the following financial requirements: 1- **Final Accounts' Profit rate for the past two consecutive years Authorized and audited by a Recognized Certified Accountant.** 2- **Annual income rate equivalent to (50,000) Fifty Thousand US Dollars for the past five years** 3- **Cash flow equivalent to (50,000) Fifty Thousand US Dollars.** (b) - **Experience and technical capability**, The Bidder shall submit documented evidence on its ability to meet the requirements of technical experience as follows: 1- **supply and installing engineering software.** 2- **training course through authorized and professional training centers ,the trainees must be awarded authorized certificate in construction design and the training must be done by authorized and professional consultant staff.** 3- **Technical experience in construction design and analysis for concrete and steel structure, foundations, slabs, and heavy equipment concrete footing by using design and analysis software .**
4. Interested bidders can buy bid documents, after submitting written request to the address specified in the bid data sheet, and after paying the selling value of documents-nonrefundable whatever reason- amounts (200,000) Dinars.



**اعلان مناقصة عامة خارجية (للمرة الثانية)**

العدد : 1658  
التاريخ : 21/6/2018

الى : السادة  
م / 405/2017 / خارجية  
تجهيز : برامج هندسية

يسر شركة مصافي الجنوب/شركة عامة/قسم العقود والمشتريات بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين وذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم لتجهيز: " برامج هندسية " مع ملاحظة ما يأتي:

1. على مقدمي العطاء المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال (شركة مصافي الجنوب/ شركة عامة) (من الأحد إلى الخميس /من الساعة الثامنة صباحا إلى الساعة الثانية بعد الظهر حسب توقيت مدينة البصرة المحلي) وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات.
2. سيتم تنفيذ العطاء من خلال إجراءات العطاءات التنافسية الوطنية التي حددتها تعليمات تنفيذ العقود الحكومية والصادرة من وزارة التخطيط رقم (2) لسنة 2014.
3. متطلبات التأهيل المطلوبة: ( أ ) القدرة المالية : على مقدم العطاء أن يقدم أدلة موثقة تثبت قدرته على القيام بالمتطلبات المالية الآتية : 1- الحسابات الختامية معدل ربح لأخر سنتين متتالية صادقة ومدققة من قبل محاسب قانوني معتمد . 2- معدل إيراد سنوي يعادل (50,000) خمسون ألف دولار للسنوات الخمس السابقة . 3- سيولة نقدية تعادل (50,000) خمسون ألف دولار. ( ب) الخبرة والقدرة الفنية : على مقدم العطاء أن يقدم دليلا موثقا يثبت 1- تجهيز ونصب البرامج الهندسية . 2- الخبرة الفنية بمجال تنفيذ دورات تدريبية عن طريق مراكز متخصصة ومعترف بها عالميا مع اعطاء شهادات معترف بها بمجال التصميم الانشائي مع توفير كادر استشاري محترف للقيام بالدورة وتوفير الاستشارات الهندسية . 3- الخبرة الفنية بمجال التصميم والتحليل الانشائي للهياكل الكونكريتية والحديدية بالإضافة الى الأسس والسقوف وقواعد المعدات ذات الأحمال العالية.
4. بإمكان مقدمي العطاء المهتمين شراء وثائق العطاء بعد تقديم طلب تحريري الى العنوان المحدد في ورقة بيانات العطاء وبعد دفع قيمة البيع للوثائق ، و غير قابلة للرد ، البالغة (200,000) ألف دينار.

